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Jak se Vám líbí ve vedení konsorcia?
Abych pravdu  řekl, chvíli jsem se s tím vyrovnával, ale zvykl jsem si (smích). 
Musím říct, že díky realizačnímu týmu jsme za první období stihli uspořádat 
semináře, setkání se studenty a také se zúčastnit mezinárodní konference 
TECHAGRO.

Co je podle Vás pro realizaci podobného projektu nejdůležitější?
Projekt je týmová práce, tedy lidé. Motto našeho projektu je citát Teddyho 
Rosevelta: „Nejdůležitější dílčí předpoklad úspěchu je vědět, jak vycházet 
s lidmi.“ Samozřejmě, že  peníze jsou až na prvním  místě. Sluší se tedy 
poděkovat sponzorům – fondům EU a MŠMT.

Na co se můžeme těšit?
S příchodem jara a sezony přišla doba, kdy se zazelenala pole. Proto jsme 
připravili cyklus polních dní, na který navazují další konference a semináře. Za 
všechny jmenujme podzimní konferenci v Třeboni, pro kterou připravujeme 
ve spolupráci s Českou bioplynovou asociací odborný seminář. Tímto bych 
chtěl všechny zájemce o akce projektu – kurzy, semináře i konference co 
nejsrdečněji pozvat. Všechny informace a pozvánky budou  k dispozici na 
webu projektu.
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Úvodní slovo...
O nutnosti spolupráce mezi výzkumnými institucemi a soukromými 
společnostmi a využití výsledků vědy a výzkumu v praxi se hodně píše a 
hodně mluví. Jedním z operačních programů, který poskytuje prostředky pro 
realizaci této spolupráce je  program Vzdělání pro konkurenceschopnost. 
Prostředky získal také partnerský projekt organizací veřejného, soukromého 
i nestátního neziskového sektoru. Už sám název projektu PODPORA 
TRANSFERU INOVACÍ V ZEMĚDĚLSTVÍ, POTRAVINÁŘSTVÍ  A OBLASTI 
BIOENERGIÍ DO PRAXE vyjadřuje cíl, který budou univerzity, výzkumné 
ústavy, město a klastr v průběhu projektu společně realizovat.


